
 

 
 
Fråga till Lena Karlsson Engman, (S)-ordförande i Tekniska 

nämnden 

 

Nya ”vallgravar” på Rådhustorget 

Till Umeå kommunfullmäktige 

2017-10-26 

 

På fullmäktige i maj ställde jag frågan om vad som skulle göras för att 

Rådhustorget skulle få ett jämt ytskikt och när detta skulle ske. Svaret 

blev rimligt positivt och den ”fallgrav” som fanns då är borta. 

Nu häpnar jag flerfaldigt över informationer via e-post och samtal liksom 

över vad jag iakttar med egna ögon. Den fortsatta utbyggnaden av torget 

mellan Rådhuset och Storgatan har försetts med flera ”vallgravar” som 

förstås också riskerar att bli ”fallgravar”. 

Inför förra frågan skrev jag så här: Den regnränna som det handlar om är 

extra problematisk för personer som är rullstolsburna eller behöver rullator. 

Men rännan är riskabel för alla som passerar den och har redan orsakat flera 

fallolyckor. Många med oss har häpnat över hur denna regnränna föreslagits och 

än mer över att den har accepterats. Den har blivit ytterligare ett upprörande 

exempel på att kommunen nonchalerar tankar på tillgänglighet och säkerhet i 

sina ombyggnadsprojekt.  

Upprördheten är knappast mindre nu när detta upprepas. 

  

 

Vänsterpartiet frågar därför: 

 

- När kommer de nya ”fallgravarna” att jämnas ut och hur säkerställs att 

”rättade fel” följs upp så att extra kostnader med rättelser undviks i stället för att 

upprepas? 

 

 

Gudrun Nordborg 

Vänsterpartiet 


